

公 共 啟 事
PUBLIC NOTICES

《**2019 年聖約翰學院 (修訂) 條例草案**》

St. John's College
(Amendment) Bill 2019

本條例草案

旨在

修訂《聖約翰學院條例》以保障該條例下成立的法人團體的成員及在該條例下述及的某些其他人士；及給予該法人團體某些明示權力。

由立法會制定。

1. 簡稱

本條例可引稱為《2019 年聖約翰學院 (修訂) 條例》。

2. 修訂《聖約翰學院條例》

《聖約翰學院條例》(第 1089 章) 現予修訂，修訂方式列於第 3 及 4 條。

3. 修訂第 4 條 (權力)

在第 4(2) 條之後——

加入

“(3) 在不局限第 (1) 及 (2) 款的原則下，學院有權——

A BILL

To

Amend the St. John's College Ordinance to give protection to members of the body corporate incorporated under the Ordinance and some other persons mentioned in the Ordinance; and to give the body corporate certain express powers.

Enacted by the Legislative Council.

1. Short title

This Ordinance may be cited as the St. John's College (Amendment) Ordinance 2019.

2. St. John's College Ordinance amended

The St. John's College Ordinance (Cap. 1089) is amended as set out in sections 3 and 4.

3. Section 4 amended (powers)

After section 4(2)—

Add

“(3) Without limiting subsections (1) and (2), the College has the powers to—

- (a) 借入款項或籌集款項，並可以其認為合宜的保證或條款 (包括，但不限於，提供擔保，向財務與非財務機構簽發支持信) 進行該等行為；及
 - (b) 按其認為合宜的規模及方式將屬於學院的任何款項用作投資。
- (4) 為免生疑問，在第 (1) 及 (2) 款所包含的權力包括學院有權獲取、持有及處置其他法人團體權益，及參與組成法人團體。
- (5) 學院可以獨自或聯同其他人士或法人團體行使任何其具有的權力。”。

4. 加入第 8A 及 8B 條

在第 8 條之後——

加入

“8A. 保障有牽涉執行職能或行使權力的成員及其他人士

- (1) 如本款所適用的人真誠地行事，即就其有關的作為或錯失免受法律責任或任何申索，而有關的作為或錯失是指——
 - (a) 在行使或其意是在行使本條例賦予的權力；或

- (a) borrow or otherwise raise moneys and may do so on the securities or terms (including, without limitation, the giving of guarantee, the issuance of letter of support to financial and non-financial institutions) that it thinks expedient; and
- (b) invest any money belonging to the College in the manner and to the extent that it thinks expedient.
- (4) To avoid doubt, the powers contained in subsections (1) and (2) include the powers for the College to acquire, hold and dispose of interest in other corporate bodies and take part in forming corporate bodies.
- (5) In exercising any of its powers, the College may either exercise alone or in association with any other person or body corporate.”.

4. Sections 8A and 8B added

After section 8—

Add

“8A. Protection of members and other persons involved in performing functions or exercising powers

- (1) A person to whom this subsection applies, acting in good faith, is not personally liable for any liability or any claim in respect of any act done or default made—
 - (a) in the exercise or purported exercise of the powers conferred by this Ordinance; or

- (b) 在執行或其意是在執行本條例賦予的職能或職責。
- (2) 按照第 (1) 款提述就有關作為或錯失而對個人賦予的保障，不會影響學院就有關作為或錯失的任何法律責任。
- (3) 第 (1) 款適用於——
 - (a) 任何人士符合第 2 條中**成員**的定義；
 - (b) 任何人士為依第 8 條成立的任何委員會的成員；及
 - (c) 任何人士為附表中第 3 條所指的學院主管人員。

8B. 成員保障概括而言

為免生疑問，任何人只因符合第 2 條中**成員**的定義，並不會僅因此身分而須為學院的責任負上個人法律責任。”。

5. 保留條文

本條例的條文不影響亦不得當作影響中央或香港特別行政區政府根據《基本法》和其他法律的規定所享有的權利或任何政治體或法人團體或任何其他人的權利，但本條例所述及者和經由、透過或藉著他們提出申索者除外。

- (b) in the performance or purported performance of the functions or duties imposed under this Ordinance.
- (2) The protection conferred on a person by subsection (1) in respect of any act or default does not affect any liability of the College for that act or default.
- (3) Subsection (1) applies to—
 - (a) any person who falls within the definition of *members* in section 2;
 - (b) any person who is a member of any committee established under section 8; and
 - (c) any person who is an officer of the College as referred to in section 3 of the Schedule.

8B. Protection of members generally

To avoid doubt, a person who is within the definition of *members* in section 2 is not personally liable for any liability of the College solely because he or she is one of the members of the College.”.

5. Saving

Nothing in this Ordinance shall affect or be deemed to affect the rights of the Central Authorities or the Government of the Hong Kong Special Administrative Region under the Basic Law and other laws, or the rights of any body politic or corporate or of any other person except such as are mentioned in this Ordinance and those claiming by, from or under them.

摘要說明

本條例草案的主要目的，是修訂《聖約翰學院條例》(第 1089 章) (《條例》) 保障《條例》下成立的法人團體 (學院) 的成員及《條例》下述及的某些其他人士；及給予學院某些明訂權力。

2. 草案第 3 條在《條例》中第 4 條加入新訂第 (3)、(4) 及 (5) 款——
 - (a) 給予學院明訂權力——
 - (i) 借入款項或籌集款項，並可以其認為合宜的保證或條款進行該等行為；及
 - (ii) 按其認為合宜的規模及方式將屬於學院的任何款項用作投資；
 - (b) 為免生疑問，明確指明在《條例》第 4(1) 及 (2) 條所包含的權力包括學院有權獲取、持有及處置其他法人團體權益，及參與組成法人團體；及
 - (c) 賦予學院可以獨自或聯同其他人士或法人團體行使任何其具有的權力。
3. 草案第 4 條在《條例》中加入新訂第 8A 條，保障授予若干人士，包括任何人士符合學院**成員**的定義，任何人士為依《條例》第 8 條成立的任何委員會的成員及任何人士為《條例》附表中第 3 條所指的學院主管人員。該條款所適用的人如真誠地行

Explanatory Memorandum

The purpose of this Bill is to amend the St. John's College Ordinance (Cap. 1089) (*Ordinance*) to give protection to members of the body corporate incorporated under the Ordinance (*College*) and some other persons mentioned in the Ordinance, and to give the College certain express powers.

2. Clause 3 adds new subsections (3), (4) and (5) to section 4 of the Ordinance—
 - (a) to include express powers to the College—
 - (i) to borrow or raise moneys and to do so on the securities or terms that it thinks expedient; and
 - (ii) to invest money belonging to the College in the manner and to the extent that it thinks expedient;
 - (b) to avoid doubt, to state expressly that the powers contained in section 4(1) and (2) of the Ordinance include the powers for the College to acquire, hold and dispose of interest in other corporate bodies and take part in forming corporate bodies; and
 - (c) to provide that the College may exercise its powers either alone or in association with any other person or body corporate.
3. Clause 4 adds a new section 8A to the Ordinance to give protection to certain persons, namely, any person who is within the definition of *members* of the College, any person who is a member of any committee established under section 8 of the Ordinance and any person who is an officer of the College as referred to in section 3 of the Schedule to the Ordinance. The person acting in good faith, is not to be held personally liable

事，即就其有關的作為或錯失免受法律責任，而有關作為或錯失是指——

- (a) 在行使或其意是在行使《條例》賦予的權力；或
- (b) 在執行或其意是在執行《條例》賦予的職能或職責。

4. 加入新訂第 8A(2) 條明確保留學院的法律責任。
5. 草案第 4 條在《條例》中亦加入新訂第 8B 條，目的是為免除疑問，明示確定任何人士只因符合《條例》第 2 條中**成員**的定義，不會僅因此身分而須為學院的責任負上個人法律責任。
6. 草案第 5 條為《香港特別行政區立法會議事規則》第 50(8) 條要求下的保留條文。

for any act done or default made by the College or the person—

- (a) in the exercise or purported exercise of the powers conferred by the Ordinance; or
- (b) in the performance or purported performance of the functions or duties imposed under the Ordinance.

4. The new section 8A(2) expressly preserves the liability of the College.
5. Clause 4 also adds a new section 8B to the Ordinance. The intention of the new section 8B is to remove any doubt by stipulating expressly that a person who is within the definition of *members* in section 2 of the Ordinance is not personally liable for any liability of the College solely because he or she is one of the members of the College.
6. Clause 5 is a saving provision required under Rule 50(8) of the Rules of Procedure of the Legislative Council of the Hong Kong Special Administrative Region.

NOTICE OF INTENTION TO ISSUE NEW SHARE CERTIFICATES

NOTICE is hereby given that application has been received by the following Company for the issue of new certificates in respect of the following share certificates which have been declared lost:

THE HONG KONG AND CHINA GAS COMPANY LIMITED (Company No.: 117620)

<i>Applicant</i>	<i>Registered Holder</i>	<i>Certificate No.</i>	<i>No. of Shares</i>	<i>Class of Shares</i>
Chan Kim Wah Kenny	Lai Kam Wan Deceased	CG70112291	@53,241	Ordinary
Khong Kin Cheung	Chan Philip Chi Yan	CG03743908-9	@1,000	Ordinary
Edward	Deceased			
— do —	— do —	CG03926300	@400	Ordinary
— do —	— do —	CG03926301-2	@1,000	Ordinary
— do —	— do —	CG04077581	@880	Ordinary
— do —	— do —	CG04077582-3	@1,000	Ordinary
— do —	— do —	CG04262926	@456	Ordinary
— do —	— do —	CG04262927-9	@1,000	Ordinary
— do —	— do —	CG04455244	@147	Ordinary
— do —	— do —	CG04455245-6	@1,000	Ordinary
— do —	— do —	CG04612975	@489	Ordinary
— do —	— do —	CG04612976-7	@1,000	Ordinary
— do —	— do —	CG04692610	@537	Ordinary
— do —	— do —	CG04692611	@1,000	Ordinary
— do —	— do —	CG04845620	@ 690	Ordinary
— do —	— do —	CG04845621	@1,000	Ordinary
— do —	— do —	CG04964681	@859	Ordinary
— do —	— do —	CG04964682	@1,000	Ordinary
— do —	— do —	CG05078492	@45	Ordinary
— do —	— do —	CG05078493-4	@1,000	Ordinary
— do —	— do —	CG05179232-3	@1,000	Ordinary
— do —	— do —	CG05179234	@250	Ordinary
— do —	— do —	CG70003885-6	@1,000	Ordinary
— do —	— do —	CG70003887	@475	Ordinary
— do —	— do —	CG70084914	@2,722	Ordinary

AND TAKE NOTICE that the above-mentioned Company may issue a new certificate/new certificates on application under section 163 of the Companies Ordinance if:

- a notice is published under section 164(2)(b) and the notice has been made available on the Company's website throughout a period of at least 3 months and published in the Gazette in accordance with section 164(3); and
- the Company has not received notice of any other claim in respect of the shares.

We certify that the above-mentioned Company has delivered a copy of the above Notice to the Stock Exchange of Hong Kong Limited and that an authorized officer of that company has certified to the Company in writing that the said copy of the Notice is being exhibited in accordance with the provisions of section 164(5) of the Companies Ordinance.

Date: 6 June 2019

Computershare Hong Kong Investor Services Limited
Share Registrar of The Hong Kong and China Gas Company Limited

NOTICE OF CANCELLATION OF ORIGINAL SHARE CERTIFICATES
AND ISSUE OF NEW CERTIFICATES

FAR EAST HOTELS & ENTERTAINMENT LIMITED (Company No. 64611)
(Stock Code 37)

NOTICE is hereby given that pursuant to the provisions of section 165 of the Companies Ordinance, the above-mentioned Company has cancelled the following share certificates:

<i>Registered Holder</i>	<i>Certificate Number</i>	<i>Number of Shares</i>	<i>Class of Shares</i>
Chiu Margaret	717799-718136	@ 2,000	Ordinary
— do —	718137	240	— do —

and having cancelled such certificates, the Company has issued the following new share certificates:

<i>Holder of New Share Certificate</i>	<i>New Certificate Number</i>	<i>Number of Shares</i>	<i>Class of Shares</i>
Chiu Margaret	838707-839044	@ 2,000	Ordinary
— do —	839045	240	— do —

A copy of this Notice has been delivered to the Stock Exchange of Hong Kong Limited.

Date: 6 June 2019

Tricor Standard Limited
Share Registrar of Far East Hotels & Entertainment Limited

NOTICE OF CANCELLATION OF ORIGINAL SHARE CERTIFICATES
AND ISSUE OF NEW CERTIFICATES

NOTICE is hereby given that pursuant to the provisions of section 165 of the Companies Ordinance, the Company below has cancelled the following share certificates and issued the corresponding new share certificates:

POWER ASSETS HOLDINGS LIMITED (Company No.: 46996)

<i>Registered Holder</i>	<i>Certificate No.</i>	<i>No. of Shares</i>	<i>Holder of New Share Certificates</i>	<i>New Certificate No.</i>	<i>Class of Shares</i>
Lee Yee Ping	EL19015816	@2,000	Lee Yee Ping	EL19033080	Ordinary
— do —	EL19015817	@3,000	— do —	EL19033081	Ordinary

A copy of this Notice has been delivered to the Stock Exchange of Hong Kong Limited.

Date: 6 June 2019

Computershare Hong Kong Investor Services Limited
Share Registrar of Power Assets Holdings Limited